

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 12-08-2025 10:00:39 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: AM 10:00:39 2025-08-12 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>RUMM FINANCIAL BROKERAGE announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة رم للوساطة المالية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 11-08-2025</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2025-08-11</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>According to the provisions of Article (8) of the Disclosure Instructions for Issuing Companies and the Accounting and Auditing Standards for the year 2004, which stipulates that "the issuing company shall inform the Authority without delay by any means that achieves the required speed and issue a public statement immediately upon the availability of any material information", please note that the company has conducted a reconciliation on case No. (2370/2023) issued by the Court of Appeal decision No. (5577/2025) obligating the company to pay the value of the claim amounting to (500,000) dinars, in addition to interest and legal fees with Mix Group Worldwide Limited. A reconciliation agreement was signed to pay the amount of (400,000) dinars as a final comprehensive settlement, dropping the cases between the two parties, and releasing the reservations. The reconciliation agreement is being implemented.</p>	<p>التزاماً بأحكام المادة (8) من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية و معايير التدقيق لسنة 2004 والتي تنص على " على الشركة المصدرة اعلام الهيئة دون ابطاء أي وسيلة تحقق السرعة المطلوبة و اصدار بيان علني فوراً عند توفر أي معلومة جوهرية " ، يرجى العلم بان الشركة قد قامت بإجراء المصالحة على القضية رقم (2023/2370) و الصادر عن قرار محكمة الاستئناف تحت الرقم (2025/5577) بالزام الشركة بدفع قيمة المطالبة والبالغة (500,000) دينار و يضاف اليها الفوائد و الاتعاب القانونية مع شركة ميكس جروب وورلد وايد ليميتد و قد تم توقيع اتفاقية مصالحة بدفع مبلغ (400,000) دينار مخالصة نهائية شاملة و اسقاط القضايا ما بين الطرفين و فك الحجوزات و جاري تنفيذ اتفاقية المصالحة .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>